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Protokół Nr X/ 12                                                                                                            
z sesji Rady Powiatu w Kielcach  w dniu 2 kwietnia  2012 r. ,                                             

w sali konferencyjnej  Świętokrzyskiego Urzędu Wojewódzkiego,                                   
al. IX Kielc 3,  od godz. 11.00 do 13.50 

 

Do pkt 1                                                                                                                  
Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum 

Przewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk                                                  
Otworzył obrady, przywitał radnych i wszystkich uczestników sesji. 

W obradach udział wzięli:                                                                                               
- Starosta Kielecki- Zdzisław Wrzałka                                                                             
- Wicestarosta Kielecki – Zenon Janus                                                                            
- Członek Zarządu Powiatu – Jacek Barański                                                               
- Członek Zarządu Powiatu – Bogdan Gierada                                                             
- Członek Zarządu Powiatu – Michał Godowski                                                            
- Skarbnik Powiatu – Maria Klusek                                                                                
- Sekretarz Powiatu – Barbara Piwnik                                                                                      
- przedstawiciele komórek i jednostek organizacyjnych Starostwa Powiatowego, 

oraz zaproszeni goście 

-  Pan  Norbert Maj  – Zastępca Komendanta Miejski Policji w Kielcach 
-  Pan Krzysztof Janicki - Komendant Miejski  Państwowej Straży Pożarnej                     
   w Kielcach. 
-  Pani Marzena Skowrońska  Zastępca Świętokrzyskiego Wojewódzkiego  
    Inspektora  Ochrony Roślin   i Nasiennictwa  w Kielcach   
-  Poseł na Sejm RP  Jan Cedzyński 
-  Senator RP  Krzysztof Słoń 
 - wójtowie i burmistrzowie z terenu Powiatu Kieleckiego. 

Kworum  w dniu 2 kwietnia  2012 roku wyniosło 26  radnych. Lista obecności 
stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Radni nieobecni usprawiedliwieni : Cedro Jan, Skiba Dariusz i Świt Grzegorz. 

Radna Powiatu stanowi kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
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Do pkt 2                                                                                                                                                                                                                            
Przyjecie porządku obrad. 

Starosta Kielecki  Zdzisław Wrzałka – wniósł o wykreślnie z porządku obrad 
sesji Pkt 16 Rezolucja w sprawie zapewnienia służbie zdrowia warunków 
wykonywania ich misji na poziomie gwarantującym ubezpieczonym  pacjentom 
dostęp do leków i świadczeń zdrowotnych możliwie najwyższej jakości.             
Uważa, że jest to działania typowo polityczne natomiast samorząd powiatowy 
powinien przede wszystkim zajmować się sprawami swoich mieszkańców i tym 
co ich dotyczy. 

Radny Kazimierz Bielecki- nie rozumie stwierdzenia Starosty o wykreśleniu 
Rezolucji dotyczącej poprawy warunków zdrowotnych w Państwie i dlaczego 
Powiat nie może apelować do Sejmu czy Senatu celem poprawienia tych 
warunków. Przypomniał, że Rezolucja został przekazana Przewodniczącemu 
Rady ponad miesiąc temu.  

Przewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk- zauważył, że aby projekty 
uchwał bądź w tym przypadku Rezolucji były włączane do porządku obrad 
należy je złożyć na 7 dni przed terminem sesji. Ponieważ Klub PIS złoży ten 
projekt w terminie późniejszym niż 7 dni przed poprzednią sesja w związku                   
z tym projekt ten włączono do porządku obrad dzisiejszej sesji. Prawem 
każdego radnego i Zarządu opisanym paragrafem 29 ust. 2 Statutu Powiatu 
Kieleckiego jest cyt. „ Wniosek o zmianę porządku obrad ustalonego przez 
przewodniczącego mogą zgłaszać radni oraz zarząd na początku sesji, 
najpóźniej przed przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji.                                                
ust. 3 „ Wnioski o zmianę w porządku obrad podlegają głosowaniu 
niezwłocznie”. Z tego zapisu skorzystał Zarząd w imieniu którego Starosta 
zgłosił wniosek o wykreślenie Pkt 16  z proponowanego porządku obrad. 

Radny Mirosław Gębski - zdziwiony uzasadnieniem Starosty poprosił                           
o  dodatkowe wyjaśnienia wniosku dlaczego Rezolucja dotycząca służby 
zdrowia jest sprawą polityczną pytając czy tańsze leki i  dostęp do nich  
zarabiający nie raz poniżej socjalnego  to jest sprawa polityczna?  

Przewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk - przypomniał, że dyskusja 
nie toczy się nad projektem Rezolucji a nad projektem porządku obrad 
dzisiejszej sesji. 
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Radny Tomasz Lato - poinformował, że na Komisji Zdrowia... , której jest 
członkiem projekt tej Rezolucji był rozpatrywany. Przed głosowaniem nad 
zdjęciem projektu Rezolucji  oczekuje odpowiedzi na następujące pytania:                         
- jak Komisje zaopiniowały ten projekt Rezolucji,                                                                
- czy były podjęte rozmowy o próbach przeredagowania, ponieważ taka była 
wola ze strony Klubu PIS, tak aby rezolucja mówiła o problemach jakie w tej 
chwili dotykają mieszkańców powiatu kieleckiego w związku z takim 
funkcjonowaniem w wielu obszarach służby zdrowia. 

Przewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk  - z informacji jakie posiada 
to tylko Komisja Zdrowia.. zajmowała się projektem Rezolucji i do dnia 
dzisiejszego nie zmieniła się jej treść.  

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie wniosek  
Starosty Kieleckiego o wycofanie z porządku obrad w pkt 16 Rozpatrzenie 
projektu Rezolucji w sprawie zapewnienia służbie zdrowia warunków 
wykonywania ich misji na poziomie gwarantującym ubezpieczonym  pacjentom 
dostęp do leków i świadczeń zdrowotnych możliwie najwyższej jakości. 

Głosowanie:                                                                                                                         
Za-  13                                                                                                                       
Przeciw- 9                                                                                                                                                                                                      
Wstrzymało się- 2 

W wyniku głosowania z porządku obrad został wykreślony z porządku obrad 
powyżej cytowany Pkt 16.  

 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił porządek obrad 
z uwzględnieniem powyższych zmian i poddał go pod głosowanie: 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Powiatu w Kielcach z dnia 30 stycznia 

2012 r.  
4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego. 
5. Zmiany w składzie Rady Powiatu: 
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5.1.podjęcie uchwały w sprawie uzupełnienia składu Rady Powiatu w 
Kielcach 

5.2.złożenie ślubowania 
6. Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działalności Zarządu Powiatu za okres 

między  sesjami. 
7. Sprawozdanie z działalności Komendanta  Miejskiego Policji  w Kielcach za 

okres 01.01.-31.12.2011 roku na terenie powiatu kieleckiego.  
8. Informacja Komendanta Miejskiego  Państwowej Straży Pożarnej o stanie  

bezpieczeństwa ochrony przeciwpożarowej oraz o zagrożeniach pożarowych 
powiatu. 

9. Informacja Świętokrzyskiego  Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Roślin                                  
i Nasiennictwa o realizacji zadań z zakresu ochrony roślin i nasiennictwa na 
terenie powiatu kieleckiego w 2011 roku. 

10. Sprawozdanie z działalności PUP w Kielcach za 2011 rok  - informacja o 
sytuacji na lokalnym rynku pracy w obszarze działania PUP w Kielcach. 

11. Informacja o postępach realizacji zadań zawartych w ,,Wieloletnim Planie 
Inwestycyjnym Powiatu Kieleckiego na lata 2011 – 2015’’ wg stanu na dzień 
31.12.2011r.  

12. Sprawozdania z wykonania planów finansowych powiatowych zakładów 
opieki    zdrowotnej za 2011r.  

13. Sprawozdanie z realizacji ,,Programu Współpracy Powiatu Kieleckiego z 
Organizacjami Pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na 2011 roku’’. 

14. Informacja o realizacji uchwał Rady  Powiatu przyjętych w roku 2011. 
15. Podjęcie uchwał  w sprawie : 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Kieleckiego, 

2) zmian w budżecie powiatu na 2012 r. , 
3) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Mniów, 
4) uchwalenia Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej wraz z 

corocznym limitem rodzin zastępczych zawodowych na lata 2012 – 
2014, 

5) wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Kieleckiego do wdrażania w 
2012 roku projektu systemowego pn. „Równi lecz różni”, 
realizowanego przez PCPR, 

6) ustalenia warunków podwyższenia wysokości wynagrodzeń dla rodzin 
zastępczych zawodowych, rodzin zastępczych pełniących funkcje 
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pogotowia rodzinnego oraz dla osób prowadzących rodzinne domy 
dziecka, 

7) przyjęcia „Sprawozdania   z  realizacji  zadań w 2011 r. przez 
POZRON w zakresie rehabilitacji zawodowej osób niepełnosprawnych” 

8) określenia zadań, na które przeznacza się w 2012 roku środki PFRON, 
9) rozpatrzenia skargi na Starostę Kieleckiego. 

16. Zapytania i interpelacje radnych. 
17. Sprawy różne i wolne wnioski. 
18. Zamknięcie obrad.           

Głosowanie:                                                                                                                         
Za- 18                                                                                                                                                                                                           
Przeciw- 4                                                                                                                                                                                                    
Wstrzymało się- 2 

W wyniku głosowania porządek obrad po zmianach został przyjęty. 

 
Do pkt 3 
Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Powiatu w Kielcach z dnia 30 stycznia 2012 
roku. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk 
Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr IX/12 z sesji Rady Powiatu                  
z dnia 30 stycznia  2012 roku. 
 
Głosowanie: 
za – 24 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 

W wyniku głosowania protokół Nr IX/12 z sesji Rady Powiatu z dnia 30 
stycznia  2012 roku został przyjęty. 
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Do pkt 4 
Informacje i komunikaty Przewodniczącego. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk - przypomniał radnym                       
o mijającym 30 kwietnia br. terminie składania oświadczeń majątkowych wraz         
z PIT - em za ub. rok. W związku  z tym, że radni dziś otrzymali wraz z pismem 
przewodnim, informator do wypełniania oświadczeń majątkowych  oraz druki 
tych oświadczeń poprosił o skrupulatne wypełnianie oświadczeń.           
Poinformował, że Powiatowa Rada Pożytku Publicznego i Starosta Kielecki 
organizują  I Powiatowy Kongres  Organizacji Pozarządowych, który odbędzie 
sie 26 kwietnia br. o godz. 10.00 w sali nr 12 ŚUW.  
Następnie zapoznał radnych  z blokiem tematycznym organizowanego kongresu 

1) Ogólna charakterystyka III sektora w Polsce. 
2) Środki finansowe na realizacje zadań ujętych  w Programie Operacyjnym 

Kapitał Ludzki możliwe do uzyskania przez  organizacje pozarządowe. 
Poinformował, że odbędzie się też prezentacja działalności i doświadczeń 
organizacji pozarządowych z terenu powiatu kieleckiego- laureaci konkursu na 
lidera organizacji pozarządowych. W imieniu organizatorów tego Kongresu 
polecił uwadze radnym to wydarzenie. 
W dalszym swoim wystąpieniu zwrócił się do Przewodniczących Komisji Rady 
Powiatu z prośbą przezwyciężenia zwyczaju łączenia posiedzeń po 2 lub                   
3 Komisje. Wówczas gubi się zasadniczy cel posiedzenia Komisji, które zajmują 
się  różnymi sprawami natomiast wspólne posiedzenie mogłoby mieć miejsce 
tylko wtedy jeżeli  jest wspólna tematyka, którymi te Komisje się zajmują. 
Dodał, że łączenie Komisji nie powinno wynikać także z faktu obecności 
radnych   w dwóch lub więcej Komisjach. Przypomniał, że § 22, ust 2, l b daje 
możliwość Przewodniczącemu Rady koordynacje poczynań  posiedzeń Komisji 
w związku z czym będzie zwracał uwagę na proponowane terminarze bardziej 
wnikliwie niż do tej pory. Wyraził nadzieje, że radni przychylą się do niej                       
i posiedzenia następnych Komisji będą się odbywały pojedynczo a nie grupowo 
ponieważ można by dojść do absurdu i wszystkie Komisje zwołać na jednym 
posiedzeniu  zwołując sesje przed sesją. 
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Do pkt 5                                                                                                                 
Zmiany w składzie Rady Powiatu: 

5.1 . podjęcie uchwały w sprawie uzupełnienia składu Rady Powiatu                        
w Kielcach 

 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie 
uzupełnienia składu Rady Powiatu w Kielcach i poddał go pod głosowanie. 
 
Głosowanie: 
za – 24 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr X/ 25 /12 w sprawie uzupełnienia 
składu Rady Powiatu w Kielcach, która stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
5.2. złożenie ślubowania 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk - by  dopełnić całego 
obowiązku związanego z objęciem mandatu odczytał tekst ślubowania. 
 
„ Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki wobec 
Narodu Polskiego, strzec suwerenności i interesów Państwa Polskiego, czynić 
wszystko dla pomyślności Ojczyzny, wspólnoty samorządowej powiatu 
i dobra obywateli, przestrzegać Konstytucji i innych praw Rzeczypospolitej 
Polskiej” 
 
Stefan Pacak 
„ Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg” 
 

Do pkt 6 
Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działalności Zarządu Powiatu za okres 
między sesjami. 
 
Rada przyjęła sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu za okres 
między sesjami,  które stanowi - załącznik nr  3 do protokołu 
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Do pkt 7                                    
Sprawozdanie z działalności Komendanta  Miejskiego Policji  w Kielcach za 
okres 01.01.-31.12.2011 roku na terenie powiatu kieleckiego.  
 
Zastępca Komendanta Miejski Policji w Kielcach Norbert Maj  przedstawił 
sprawozdanie z  działalności  KMP  w Kielcach za okres 01.01.-31.12.2011 roku 
na terenie powiatu kieleckiego.  
Wypowiedzi towarzyszyła prezentacja multimedialna. 
 
Radny Marek Kwiecień  - w swojej wypowiedzi odniósł się do zamknięto ponad 
1,5 rok temu  i  niszczejącego budynku Komisariatu Policji w Chmielniku                   
w miejsce którego stworzono Punkt Przyjęć Obywateli. Obecny na posiedzeniu 
sesji Rady Miejskiej w Chmielniku Komendant Miejskiej  Policji obiecywał 
budynek do wynajęcia lub że coś zostanie stworzone. Zapytał co Komenda 
zamierza zrobić  z niszczejącym budynkiem nie istniejącego już Komisariatu                                      
w Chmielniku  i poprosił w tym temacie o informacje. 
W dalszej swojej wypowiedzi odniósł się  reorganizacji  struktur Komisariatów          
i Posterunków Policji na terenie powiatu kieleckiego. Zapytał o plany tej 
reorganizacji oraz czy to kolejne zmniejszenie etatów, patroli  i  czy odbędzie 
się szersza debata na ten temat. Ma nadzieje, że obecny Starosta nie pozwoli na 
zmniejszenie etatów czy Komisariatów zastępując je tworzeniem Punktów 
Przyjęć Obywateli.  
 
Radny Mirosław Gębski  - korzystając z obecności Komendanta                       
zgłosił problemy  mieszkańców Gminy Zagnańsk. W momencie remontu na     
ul. Łódzkiej  oraz mostu  na trasie Kielce – Zagnańsk zwiększony ruch odbywa 
się przez teren Gminy Zagnańsk  zwłaszcza w niedzielę podczas giełdy 
samochodowej. Auta  przekraczają prędkości szczególnie od  m. Ćmińsk, 
Samsonów, Janaszów w kierunku Zagnańska.  W związku z tym poprosił                         
o  zwiększenie patroli  z fotoradarem. 

Radny Tomasz Zbróg - odnosząc się do wypowiedzi radnego M. Kwietnia 
mówiącej o powstawaniu coraz większej liczby Punktów Przyjęć Obywateli 
zapytał o Posterunek w Mniowie i potwierdzenie docierających do mieszkańców 
informacji przekształcenia tego Posterunku na wspomniany Punkt Przyjęć. 

Senator Krzysztof Słoń  - w imieniu Posła M. Gosa i J. Cedzyńskiego złożył 
zebranym na sali życzenia Świąt Wielkiej Nocy. 
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Zastępca Komendanta Miejskiego Policji w Kielcach Norbert Maj                           
wyjaśnił, że budynek Komisariatu Policji  w Chmielniku został zamknięty przez 
nadzór budowlany gdyż zagrażał bezpieczeństwu policjantów i przybywających 
tam petentów. Jeśli chodzi o plany reorganizacji to od dłuższego czasu 
obserwowano strukturę Komisariatów i Posterunków Policji na terenie powiatu 
kieleckiego. Podkreślił, że ewentualne plany reorganizacji nie będą  
zrealizowane bez konsultacji z lokalnym samorządem. Kilka takich spotkań                 
i  rozmów z przedstawicielami lokalnych samorządów Komendant Miejski 
Policji już odbył przedstawiając szczegółowo plany reorganizacji Komisariatów                               
i Posterunków na ich terenie w Punkty Przyjęć Obywateli. Wyjaśnił, że 
reorganizacja ta ma na celu stworzyć silne Komisariaty  z wyodrębnioną służbą 
prewencyjną, kryminalną i wszytko to odbędzie się po konsultacjach i akceptacji
 samorządów.                                                                                                                  
Co do Posterunku w Mniowie to są plany przekształcenia go Punkt Przyjęcia 
Obywateli ale oczywiście odbędzie się dopiero po konsultacjach z lokalnym 
samorządem.                                                                                                              
Jeśli chodzi o  Gminę Zagnańsk i  przekraczanie prędkości przez kierowców to 
codziennie od pół roku, oprócz stałej służby kierowany jest dodatkowy patrol                     
z wydziału ruchu drogowe i wydziału patrolowo- wywiadowczego  po kolei na 
każdy Komisariat. 

Radna Irena Gmyr  - odniosła się do wypowiedzi Komendanta  w sprawie 
budynku Komisariatu w Chmielniku i zapewnień współpracy z samorządem. 
Poinformowała, że podczas piątkowej sesji Rady Miejskiej w Chmielniku 
Burmistrz mówił o wielokrotnie podejmowanych próbach rozmów z Policją              
w kwestii budynku, jego przeznaczenia czy znalezienia nowego lokum ale  
prawdopodobnie ze względu na problemy finansowe Komenda Miejska Policji  
jest  niechętna do współpracy w tym temacie. Zapewniła, że władzom 
Chmielnika zależy na dobrej współpracy i poprosiła o wyjaśnienie. 

Zastępca Komendanta Miejskiego Policji w Kielcach Norbert Maj   -
odpowiedział, że Komendant Miejski Policji spotka się z władzami Chmielnika 
by wyjaśnić, przedstawić  plany co do przyszłości tego budynku.  

Radny Władysław Jacewicz – poinformował, że dyskusje radnych na Komisjach 
popierają działania Policji jeśliby to wzmocniło Komisariaty. Zwrócił uwagę, że 
nie chodzi o to by były budynki tylko  o bezpieczeństwo mieszkańców, które 
jest nie zależnie od ilości budynków i ich wyposażenia tylko większa ilość 
mobilnych, prężnych patroli zapewni to bezpieczeństwo. Poparł konsultacje                  



   

 

10 

 

z samorządami w sprawie reorganizacji struktur  Komisariatów i Posterunków 
 na terenie powiatu kieleckiego. Następnie poprosił Komendanta  o dodatkowe 
patrole kontrolujące ciężarówki, które notorycznie łamiąc przepis dotyczący 
tonażu. Kierowcy ci przy remoncie na drodze nr 7  skracają sobie drogę  
wjeżdżając w  drogę powiatową  w Gminach M. Góra  i Zagnańsk.  

Rada przyjęła  powyższą informację, która stanowi -załącznik nr 4. do 
protokołu. 

 
Do pkt 8 
Informacja Komendanta Miejskiego  Państwowej Straży Pożarnej o stanie  
bezpieczeństwa ochrony przeciwpożarowej oraz o zagrożeniach pożarowych 
powiatu. 
 
Komendant Miejski  Państwowej Straży Pożarnej  w Kielcach Krzysztof Janicki 
przedstawił informację KM PSP o stanie  bezpieczeństwa ochrony 
przeciwpożarowej oraz o zagrożeniach pożarowych powiatu.                            

Wypowiedzi towarzyszyła prezentacja multimedialna. 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa... Ireneusz Żak –  wyraził 
zadowolenie z licznych wypowiedzi radnych wyrażających troskę                                      
o bezpieczeństwo obywateli powiatu kieleckiego. W związku z reorganizacją 
struktur Policji  w powiecie zapowiedział wizytę Komisji Bezpieczeństwa Rady 
Powiatu w Komendzie Miejskiej Policji już po konsultacjach z lokalnymi 
władzami, by przyjrzeć się ewentualnym zmianom. Następnie podziękował 
Komendantowi Miejskiemu PSP za szkolenie strażaków z OSP, za 
zorganizowanie w gminach zawodów w tym obsługę i sędziowanie. Zauważył, 
że to ważne elementy wiążące wszystkie oddziały pożarnicze. Poinformował, że 
w kwietniu odbędzie się Powiatowy Turniej Wiedzy Pożarniczej to świadczy, że 
Gminy poważnie podeszły do turnieju  wiedzy pożarniczej. Wyraził nadzieję, że 
taka forma szerzenia wiedzy wśród młodzieży w przyszłości będzie skutkowała 
mniejszą ilością zagrożeń pożarem. Podziękowania skierował również do tych 
jednostek straży uczestniczących   w tym roku w działaniach ratowniczo – 
gaśniczych.   Poinformował, że w ciągu miesiąca niektóre jednostki wyjeżdżały  
aż  50 razy. Zaproponował wspólne z Wójtami  Gmin, ze Starostą, z Radą 
podjeść medialne do tematu zaprzestania beztroskiemu wypalaniu traw. 
Następnie wspomniał o projekcie doposażenia w  pompy szlamowe (WTC 40) 



   

 

11 

 

gminy powiatu do działań na terenie powiatu i po za. Dodał , że do chwili 
obecnej pięć gmin otrzymało te pompy a w ciągu dwóch kolejnych lat do każdej 
jednostki   OSP z Krajowego Systemu Ratowniczo-Gaśniczego  taka pompa 
trafi i za to Radzie, Przewodniczącemu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 
Powiatu Panu Staroście podziękował.  

Rada przyjęła  powyższą informację, która stanowi -załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Do pkt 9                                                                                                          
Informacja Świętokrzyskiego  Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Roślin                                  
i Nasiennictwa o realizacji zadań z zakresu ochrony roślin i nasiennictwa na 
terenie powiatu kieleckiego w 2011 roku. 

Pani Marzena Skowrońska  Zastępca Świętokrzyskiego Wojewódzkiego 
Inspektora  Ochrony Roślin   i Nasiennictwa  w Kielcach  przedstawiła radnym 
powyższą informacje. 
 
Rada przyjęła  powyższą informację, która stanowi -załącznik nr 6 do protokołu. 

 
Do pkt 10  
Sprawozdanie z działalności PUP w Kielcach za 2011 rok  - informacja o 
sytuacji na lokalnym rynku pracy w obszarze działania PUP w Kielcach. 
 
Rada przyjęła  powyższą informację, która stanowi -załącznik nr 7 do protokołu. 

 
Do pkt 11 
Informacja o postępach realizacji zadań zawartych w ,,Wieloletnim Planie 
Inwestycyjnym Powiatu Kieleckiego na lata 2011 – 2015’’ wg stanu na dzień 
31.12.2011r.  
 

Rada przyjęła  powyższą informację, która stanowi -załącznik nr 8  do 
protokołu. 
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Do pkt 12                                                                                                    
Sprawozdania z wykonania planów finansowych powiatowych zakładów opieki    
zdrowotnej za 2011r.  

Rada przyjęła  powyższą informację, która stanowi -załącznik nr 9  do 
protokołu. 

 
Do pkt 13 
Sprawozdanie z realizacji ,,Programu Współpracy Powiatu Kieleckiego                        
z Organizacjami Pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na 2011 roku’’. 
 
Rada przyjęła  powyższe sprawozdanie, która stanowi -załącznik nr 10  do 
protokołu. 

 
Do pkt 14 
Informacja o realizacji uchwał Rady  Powiatu przyjętych w roku 2011. 
                         

Rada przyjęła  powyższą informację, która stanowi -załącznik  nr  11  do 
protokołu. 

 

Do pkt 15                                                                                                                   
Podjęcie uchwał w sprawie: 

 
1) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Kieleckiego, 
 
Skarbnik Maria Klusek – poinformowała, że w związku z  wnioskiem Komisji 
Zdrowia w sprawie udzielenia poręczenia finansowego Szpitalowi 
Powiatowemu w Chmielniku Zarząd Powiatu podjąć decyzje, że zwiększymy 
limit pożyczek w ciągu roku budżetowego. Aktualnie byłoby to 1 mln 100 tys. 
zł. z czego 500 tys. dla Szpitala w Chmielniku. Poinformowała o podpisaniu 
umowy na Program „Junior’ realizowany przez PUP dla osób 
niepełnosprawnych. Dodała, że wydatkowanie tych  środków  nastąpi po 
przyjęciu zmian w budżecie przez Radę i jest to kwota 127 tys. i 429 zł. 
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Poprosiła o wprowadzenie tych zmian do projektu uchwał  w sprawie WPF                  
i zmian w budżecie powiatu na 2012 r. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie 
zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Kieleckiego  i poddał go pod głosowanie: 
 
Głosowanie: 
za – 26 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr X /26 /12 w sprawie zmieniająca 
uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Kieleckiego, która stanowi załącznik nr  12  do protokołu. 
 

           
2) zmian w budżecie powiatu na 2012 r. , 

 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie zmian                  
w budżecie powiatu na 2012 r.  i poddał go pod głosowanie: 

 
Głosowanie: 
za – 26 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr X / 27 /12 w sprawie zmian                        
w budżecie powiatu na 2012 r. która stanowi załącznik nr  13 do protokołu. 
 
 

3) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Mniów, 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Mniów i poddał go pod głosowanie: 
 
Głosowanie: 
za – 26 



   

 

14 

 

przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr X / 28 /12 w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej dla Gminy Mniów, która stanowi załącznik nr  14  do 
protokołu. 
 

4) uchwalenia Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej wraz                
z corocznym limitem rodzin zastępczych zawodowych na lata 2012 – 2014 
 

Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej wraz  
z corocznym limitem rodzin zastępczych zawodowych na lata 2012 – 2014  
i poddał go pod głosowanie: 
 
Głosowanie: 
za – 26 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr X /29 /12 w sprawie uchwalenia 
Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej wraz  z corocznym limitem 
rodzin zastępczych zawodowych na lata 2012 – 2014, która stanowi załącznik nr  
15  do protokołu. 

 
 

5) wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Kieleckiego do wdrażania                
w 2012 roku projektu systemowego pn. „Równi lecz różni”, 
realizowanego przez PCPR, 

 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Kieleckiego do wdrażania                
w 2012 roku projektu systemowego pn. „Równi lecz różni”, realizowanego 
przez PCPR  i poddał go pod głosowanie: 
 
Głosowanie: 
za – 26 
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przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr X /30 /12 w sprawie wyrażenia 
zgody na przystąpienie Powiatu Kieleckiego do wdrażania w 2012 roku projektu 
systemowego pn. „Równi lecz różni”, realizowanego przez PCPR, która stanowi 
załącznik nr  16  do protokołu. 
 
 

6) ustalenia warunków podwyższenia wysokości wynagrodzeń dla rodzin 
zastępczych zawodowych, rodzin zastępczych pełniących funkcje 
pogotowia rodzinnego oraz dla osób prowadzących rodzinne domy 
dziecka, 

 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie ustalenia 
warunków podwyższenia wysokości wynagrodzeń dla rodzin zastępczych 
zawodowych, rodzin zastępczych pełniących funkcje pogotowia rodzinnego 
oraz dla osób prowadzących rodzinne domy dziecka i poddał go pod 
głosowanie: 
 
Głosowanie: 
za – 26 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr X /31 /12 w sprawie ustalenia 
warunków podwyższenia wysokości wynagrodzeń dla rodzin zastępczych 
zawodowych, rodzin zastępczych pełniących funkcje pogotowia rodzinnego 
oraz dla osób prowadzących rodzinne domy dziecka, która stanowi załącznik nr  
17  do protokołu. 
 
 

7) przyjęcia „Sprawozdania   z  realizacji  zadań w 2011 r. przez POZRON   
w zakresie rehabilitacji zawodowej osób niepełnosprawnych”, 
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Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
„Sprawozdania   z  realizacji  zadań w 2011 r. przez POZRON   w zakresie 
rehabilitacji zawodowej osób niepełnosprawnych”  i poddał go pod głosowanie: 
 
Głosowanie: 
za – 26 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 

 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr X /32 /12 w sprawie przyjęcia 
„Sprawozdania   z  realizacji  zadań w 2011 r. przez POZRON   w zakresie 
rehabilitacji zawodowej osób niepełnosprawnych”,, która stanowi załącznik nr  
18  do protokołu. 
 
 

8) określenia zadań, na które przeznacza się w 2012 roku środki PFRON, 
 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie 
określenia zadań, na które przeznacza się w 2012 roku środki PFRON  i poddał 
go pod głosowanie: 
 
Głosowanie: 
za – 26 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 

 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr X /33 /12 w sprawie określenia 
zadań, na które przeznacza się w 2012 roku środki PFRON,, która stanowi 
załącznik nr  19  do protokołu. 

 

 
9) rozpatrzenia skargi na Starostę Kieleckiego 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Mieczysław Kędzierski – wyjaśnił, 

że pismo skarżącego wpłynęło do Rady Powiatu w dniu 23 lutego 2012r.                     
i zostało potraktowane jako skarga, zgodnie z art. 226 Kodeksu postępowania 
administracyjnego. Dotyczyło wprowadzania zmian w ewidencji gruntów                    
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i budynków. W celu zbadania zasadności, skarga została skierowana przez 
Przewodniczącego Rady Powiatu do Komisji Rewizyjnej. Komisja Rewizyjna 
na posiedzeniu w dniu 14 marca 2012r. zapoznała się z dokumentacją                  
w sprawie i wysłuchała wyjaśnień naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki 
Nieruchomościami. W trakcie postępowania wyjaśniającego ustalono, że 
skarżący aktem notarialnym z dnia 18 marca 2011r. nabył działkę oznaczoną              
w ewidencji gruntów symbolem „ Ba – tereny przemysłowe”. W dniu 25 marca 
2011r. skarżący złożył wniosek o zmianę na działce terenów przemysłowych na 
grunty rolne zabudowane. Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami 
zdecydował o przeprowadzeniu oględzin na działce. W wyniku oględzin 
stwierdzono, że nieruchomość zabudowana jest budynkiem w złym stanie 
technicznym. Zgodnie z Rozporządzeniem Ministra Infrastruktury z dnia                   
12 kwietnia 2002r. w sprawie warunków technicznych jakim powinny 
odpowiadać budynki i ich usytuowanie, nie uznano budowli za budynek 
gospodarczy. Jednocześnie skarżący został poinformowany, że w celu 
wprowadzenia zmian  w ewidencji należy ponownie wykonać klasyfikację 
gruntu. W związku z powyższym Komisja Rewizyjna stwierdziła, że brak jest 
podstaw  do uznania skargi.  

 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie 
rozpatrzenia skargi na Starostę Kieleckiego i poddał go pod głosowanie: 
 
Głosowanie: 
za – 26 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 

 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr X /34 /12 w sprawie rozpatrzenia 
skargi na Starostę Kieleckiego, która stanowi załącznik nr  20  do protokołu. 
 
  
Do pkt 16                                                                                                           
Zapytania i interpelacje radnych. 
 
Radny Tomasz Lato – złożył na ręce Przewodniczącego Rady pisemne 
interpelacje  dotyczące przeglądu oraz  pilnych   i gruntowych remontów oraz 
wymienionych w piśmie dróg na terenie Gminy Masłów.  
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Poprosił o pozytywne rozpatrzenie ich przez Zarząd.  
 
Radny Tomasz Zbróg- zapytał czy Zarząd będzie się starał w następnym roku               
o modernizacje drogi 0450 na odcinku od m. Węgrzyn, gm. Mniów do                      
m. Kuźniaki, gm.  Strawczyn  m.in. z programu schetynówek. Następnie                     
w związku  z częstymi składanymi interpelacjami odnośnie melioracji rowów, 
zakładania znaków czy odkrzaczania poboczy na poszczególnych drogach 
powiatowych poprosił PZD o realizacje tych zadań. 
 
Radny Andrzej Michalski – podziękował Staroście za odpowiedz na interpelacje 
w sprawie drogi w Św. Katarzynie w której odniósł się również  do kwestii linii 
krawędziowych przy tej drodze. W związku z prawdopodobnymi w tym sezonie 
oszczędnościami wynikającymi z zimowego utrzymania dróg  porosił by 
wygospodarować pewne środki finansowe na wykonanie tych linii 
krawędziowych przy wspomnianej drodze.  
 
Radny Kazimierz Bielecki –zapytał Przewodniczącego Rady  dlaczego tak się 
stało z Rezolucję złożoną ponad m-c temu. Stwierdził, że  obowiązkiem 
Przewodniczącego Rady jest aby Komisje pracowały nad tymi materiałami 
zgłoszonymi do porządku obrad sesji. W porządku obrad w pkt. 16 znalazł się 
ten punkt odnośnie rozpatrzenia projektu Rezolucji ale  tylko przez Komisje 
Zdrowia była rozpatrywana. Z informacji uzyskanych od radnych, które 
potwierdziły słowa Przewodniczącego Rady, że ten temat nie był rozpatrywany 
na pozostałych Komisjach. W sytuacji większości koalicyjnej każda wniesiona 
propozycja do porządku obrad przez opozycję  zostanie odrzucona. Uważa taką 
metodę za nie właściwa i nie dopuszczalną, która zamyka, ogranicza opozycji 
dojście do głosu. Poprosił Przewodniczącego Rady aby do takich błędów więcej 
nie dochodziło. 
 
Radny Ryszard Matuliński –  zwrócił uwagę na nie właściwy przepływ 
informacji między Komisjami. Następnie zapytał kiedy radni otrzymają 
informacje odnośnie kolejności odśnieżania dróg , która została zmieniona po 
złożonych w tej sprawie wnioskach przez Komisję Dróg do Zarządu.  
 
Starosta Kielecki Zdzisław Wrzałka- poinformował, że na złożone interpelacje 
radni otrzymają pisemną odpowiedz. Odnośnie zmiany kategorii odśnieżania 
dróg to  w najbliższym czasie swoje propozycje Zarządowi przedstawi PZD. 
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Radny Marek Kwiecień – wyjaśnił, że Komisja Dróg dość szczegółowo 
zajmowała się kategoryzacją odśnieżania dróg w obecności dyrektora PZD oraz 
kierowników obwodów drogowych i Zarząd otrzyma propozycje zmian po 
najbliższym posiedzeniu Komisji. Komisja wypracowała i przygotowała zmiany 
i ostateczne propozycje  jako wniosek z Komisji Zarząd  otrzyma przed kolejną 
sesją. Odniósł się do sprawy projektu Rezolucji i poinformował, że kierowana 
przez niego Komisja Dróg zajmowała się projektem Rezolucji ale uznano, że 
jest nie do przyjęcia i nie będzie się nad nią dyskutować oraz że poprze w tej 
sprawie stanowisko Starosty. Dodał, że obecnego na posiedzeniu Komisji 
radnego M. Gębskiego poproszono o przekazanie uwag z Komisji Dróg  
radnemu K. Bieleckiemu. 
 
Do pkt 17 
Sprawy różne i wolne wnioski. 
 
Radny Władysław Jacewicz –  sprostował wypowiedz radnego M. Kwietnia 
odnośnie Rezolucji. Radny na Komisji  wyraził opinie, że brakuje pewnych jego 
zdaniem informacji i poprosił o ich  uszczegółowienie podczas sesji co nie 
znaczy, że się z tą Rezolucją nie zgadza. Podkreślił, że jego intencją było 
usłyszeć jeszcze od wnioskodawców uzasadnienie ale punkt ten wykreślono               
z porządku obrad. Potwierdził, że Komisja Dróg nad tą sprawą się zajmowała  
mając wątpliwości  i  nadzieje na  ich  rozwianie podczas sesji. 
 
Radny Mirosław Gębski – wyjaśnił, iż zapytany w sprawie tej Rezolucji na 
Komisji Dróg odpowiedział, że przekaże sprawę współtwórcy tego projektu 
Rezolucji Przewodniczącemu Komisji Zdrowia.. Kazimierzowi Bieleckiemu by 
przygotował się na spotkanie Przewodniczących Komisji oraz na dzisiejsze 
obrady sesji. Wyjaśnił, że nie jest członkiem Komisji Zdrowia a radny                     
K. Bielecki jako współtwórca tej Rezolucji  na spotkaniu Przewodniczących 
Komisji jak i na dzisiejszej sesji oczekiwał na pytania.  
 
Radny Tomasz Lato – ubolewa, że nie doszło do porozumienia  w sprawie  
Rezolucji, która skierowana pod obrady wszystkich Komisji Rady Powiatu 
powinna być przez nie zaopiniowana albo pozytywnie albo negatywnie a takich 
informacji na zadane pytanie radny przed głosowaniem nie uzyskał. Jako radny 
zgłaszał wnioskodawcom na Komisji prośbę aby dojść do porozumienia                             
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i przeredagować tak tą Rezolucję by wspólnie Radni Powiatu Kieleckiego mogli 
dalej ją przekazać. Zaapelował    o współpracę między Klubami, by zostawić 
wielką politykę i służyć mieszkańcom powiatu.  
Radny dodał, że odrzucanie czegoś przez Koalicyjne Kluby Powiatu  zbieżne                        
z rządowymi jest też polityką. Brak polityki wyrażał by się w dopuszczeniu do 
odważnej dyskusji nad Rezolucją  i wypracowania  materiału zamykającego 
ogólną myśl problemów służby zdrowia na terenie, co zdaniem radnego było 
możliwe.  
  
Radny Kazimierz Bielecki – wyjaśnił, że nie usłyszał od żadnego radnego 
jakiegokolwiek wniosku lub zapytania co do projektu Rezolucji. Dodał , że jeśli 
by podczas sesji pozwolono przedstawić lub wyjaśnić przyczyny powstania 
projektu Rezolucji to by to dokonano ale ponieważ padł wniosek o odrzucenie 
tego więc nie było możliwości dyskusji, czy przeredagowania jej treści. Nie 
rozumie blokady wniosku opozycji przez obecną koalicję i zdjęcia go                           
z porządku obrad. 

Radny Andrzej Michalski – podziękował Przewodniczącemu Rady za 
odniesienie się do prac łączonych Komisji Rady ale nie sprecyzował o prace 
jakich komisji chodzi. Radny poinformował, że kolejny już raz uczestniczy                        
w połączonych pracach trzech Komisji tj. Komisji Budżetu i Finansów, Komisji 
Samorządu, Rozwoju Gospodarczego i Przeciwdziałania Bezrobociu oraz 
Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska. 
Uważa, że jeżeli ktoś podjął się i chciał być Przewodniczącym Komisji to niech 
prace takiej komisji organizuje bo bywa, że podczas takich łączonych Komisji 
nie można porozmawiać o sprawach resortowych nie mówiąc już  o omówieniu 
projektów uchwał.  
 
Przewodniczący Rady Józef Szczepańczyk – poinformował obecnych na sali 
przedstawicieli samorządów o organizowanym Spotkaniu  Burmistrzów, 
Wójtów  i Przewodniczących Rad Powiatu Kieleckiego w dniu 20 kwietnia br.  
miejsce spotkania zostanie podane w późniejszym czasie.  
Jeśli chodzi o Komisje to Statut Powiatu określa,  że to” Przewodniczący 
Komisji organizuje prace komisji i prowadzi jej posiedzenia. W ramach swych 
obowiązków Przewodniczący Komisji opracowuj projekty planów pracy komisji, 
ustala terminy i porządek obrad posiedzeń komisji... itd”.  
Poinformował, że zasięgnie opinii prawnej czy dopuszczalne jest w świetle 
Statutu i właściwy jest  tok prawidłowego postępowania – gdzie proponowany 
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terminarz komisji Przewodniczący Rady akceptuje lub nie a jeżeli będzie trzeba 
spróbujemy zmienić Statut pod tym względem .  
Zgadza się z radnym   A. Michalskim, że wspólne obradowanie trzech Komisji 
może mieć miejsce wtedy  kiedy jest wspólny przedmiot obrad. 
Odnośnie wypowiedzi radnego K. Bieleckiego odpowiedział, że każdy wniosek 
zgodnie z ustawą o Samorządzie Powiatowym i Statutem Powiatu musi  poddać 
pod głosowanie niezwłocznie.   
Zwrócił się do członków Komisji Statutowej o zastanowienie się nad zmianą 
Statutu  w temacie numerowania druków, projektów materiałów na sesję. 
 
 
Pkt 18                                                                                                                                       
Zamknięcie obrad.                                                                                    

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu 
zamknął sesje Rady Powiatu w dniu 2 kwietnia  2012 r. o godz. 13.50. 

Protokołowała: Iwona B. 

     

        Przewodniczący Rady  

          Józef Szczepańczyk 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


